
Opětovné uzavření MS Seniorských kategorií (kromě Sen. IV) 

 

 

WDSF v minulosti postupně otevřelo MS. V r. 2017 se konalo první otevřené MS Seniorů I. Ve 

všech věkových kategorií to nejdříve vedlo ke skokovému nárustu účastníků, a pak zájem pomalu 

klesá až do dnešní doby. Jako důvod byl ze strany zástupců WDSF uváděn zejména usnadnění pro 

pořadatele, pro které jsou seniorské kategorie zajímavé z obchodního hlediska. Tedy pronájem 

obchodních zón měl pomoci financovat uspořádání MS Seniorů. Hlediska spotovní ustoupila 

hlediskům ekonomickým. Tato teze podle mě, ale v budoucnu spíše fungovat nebude, protože počty 

registrovaných seniorských párů na všech soutěžích vč. MS od té doby klesají, zejména v mladších 

seniorských věkových kategoriích. 

 

Dle mého soukromého dotazování se v tomto bodě názor seniorských párů dělí na dvě základní 

skupiny: 

- Páry vyšší výkonostní úrovně (většinou první 2 z každé země) se přiklánějí k opětovnému 

omezenení účastníků MS na 2 z každého státu. Nepotřebují proplácet cestu ani ubytování, naopak 

jsou ochotni platit startovné. 

- Páry nižší  výkonostní úrovně pak proti otevřeným MS nic nemají. 

 

Zejména pro páry Sen. III STT znamená otevřené MS 7-8.kolový nesmyslný maraton, kdy finále 

pozdě v noci již příliš není o tanečním umění, ale spíše soubojem o přežití. Hlavním účelem MS je 

přeci najít nejlepšího tanečníka toho roku a udělit mu titul Mistra světa. Otevření MS tomuto úkolu 

spíše škodí a pro menší země, jako je ČR, je velmi nevýhodné! Navíc tímto krokem se zmenšuje 

důležitost národních mistrovství a ranklistů, které již nemají nominační smysl. 
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